يكشف روبرتو كفالي عن الحقيبة الأيقونية الجديدة "The Roar Bag"

أعيد تصميم حقيبة Roar لتتضمن مجموعة ربيع وصيف 2023، وتتميز بمقبض مرصع بالمجوهرات، ممثلًا نمرين، ومستوحى من عقد روبرتو كفالى العتيق.

يتوفر المقبض بطلاء وألوان مختلفة، مرصع ومزين بالكريستال. وتُجسد أحجار الراين الحمراء عيون النمور اللامعة على الجلد الأسود مثل عيون الحيوان المفترس الذي يصطاد في الغابة بشراسة عند منتصف الليل.

تقدم الحقيبة غطاءًا أماميًا منظمًا بسلسلة، باللون الفضى أو الذهبي، مما يسمح بارتداؤها بطريقتين مما يجعلها الحقيبة اليومية الأمثل.

يتميز هذا الطراز بألوانه وأقمشته المتعددة وأنواع جلوده المختلفة. فهي حقيبة أيقونية مصممة للنساء اللواتي يرغبن في أن يكن فريدات، وأن ينطلقن بحرية ويشعرن بالتميز.

Roberto Cavalli unveils the new IT-accessory: The Roar Bag

Re-elaborated for the Spring-Summer 2023 collection, the Roar Bag is characterized by a bejeweled handle, representing two tigers, taking its inspiration from a vintage Roberto Cavalli necklace.

The handle comes in various coating and colors, glazed, and embellished with crystals. Red rhinestones highlight the tigers' eyes, shining on black leather like those of a wild predator fiercely hunting in the jungle at midnight.

The bag presents a front flap structured with a chain, coming in silver or gold, allowing the bag to be carried by hand or crossbody making it the perfect accessory from day to night.

Different colors, fabrics and leather types characterize this model. It comes as an IT-bag designed for women who want to be unique, to run free and to feel special.